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操作使用說明書

香氛膠囊機
圓頂  •  弧線
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繁體中文          03
在使用本產品之前，請務必詳閱

本使用說明書！

詳細閱讀說明書後，請保存於可

隨時取用之處。

重要安全措施

     注意！

當使用此電器具時，必須按照下列的安全警告使用：
Ａ. 使用此產品前請詳閱使用守則。
Ｂ. 請勿將手或手指置於此產品之內。
Ｃ. 為預防受傷，電器運作時兒童應受到成人監督。
Ｄ. 當電源線損壞時，請勿繼續使用本產品。
Ｅ. 錯誤使用本產品，將可能導致火災的意外，請依指示使用本產品，若使用其他介質
      將可能引發中毒或火災的危險；請勿將本產品侵入水中，本產品僅供室內使用。
Ｆ. 為安全起見，香氛膠囊機的電源線極性插頭，電源極片有大小之分，如果插頭無法完
      全插入插座時，請轉換插頭方向，若插頭仍然無法接通電源插座，請諮詢專業合格的
      電工人員，切勿自行處理。
Ｇ. 提供一條較短的電源線，以避免電線打結或被絆倒的風險。
Ｈ. 本產品可接延長線使用，使用時請注意安全。
Ｉ. 連接延長線時，請注意所使用的電氣規格，至少與產品規格相同；電源線應放置於明
      顯的地方，避免兒童拉扯或絆倒。
Ｊ. 若電源線損壞時，必需由製造廠或其服務處或具有相關資格的人員加以更換以避免危
      險。

請勿讓兒童獨自使用，要放在兒童觸及不到的地方，
否則有可能造成觸電、受傷。兒童應當受到監督以確保安全。
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香氛膠囊機系列

• 本說明書中包含圓頂、弧線兩款香氛膠囊機種，機器操作使用與清潔方式均相同。

主體

香氛膠囊蠟

加熱槽

情境燈

香氛蠟

鋁箔碗

上蓋

透氣膜

彩色膜蓋

電源開關

產品與配件介紹

• 本機器僅能使用 SERENE HOUSE 香氛膠囊蠟，香氛膠囊蠟為單獨販售商品。

圓頂

設計靈感來自幾何建築，其外觀呈現圓弧狀，與巨蛋
式的環形劇場兩相輝映，微微燈光透析著圓融而溫暖
的感覺，命名圓頂，給人包容大氣之感。

弧線

設計靈感一樣來自幾何建築，產品外觀線條鮮明，第
一印象給人弧狀的俐落感，因此命名為”弧線”，呼
應空間及建築之美學思維。
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使用說明

• 使用前請去除所有包裝

將香氛膠囊蠟平放在加熱槽中。

撕開香氛膠囊蠟彩
色膜蓋，請勿撕開
內層透明透氣膜。

將產品插頭插入電
源插座。

打開電源開關。

注意：

1. 本產品僅能使用 SERENE HOUSE 香氛膠囊蠟Serene Pod®，勿將液體或其他物品放入加熱槽內
    加熱。 
2. 香氛膠囊蠟可重覆加熱使用，若香味變淡或效果降低時建議更換新的香氛膠囊蠟；香氛膠囊蠟為  
    耗材，請洽各地代理商購買。
3. 本產品於運作時請勿任意移動及碰觸，待蠟液冷卻成固態時方可取出。
4. 非使用時，請先關閉電源，並將插頭自插座上移除。
5. 請在穩固、平坦、水平的地方使用本產品。

清潔保養

• 在每次清潔保養前，請先關閉電源，並將插頭自插座上移除。
• 清潔保養時請特別小心，請勿直接浸泡或沖洗本產品，以避免造成機器故障及危險。
• 請勿使用酸性清潔劑，否則有可能導致產品故障。
• 請至少每週清潔保養一次，疏於保養時，有可能引起故障，請務必定期保養。
• 清潔完畢，請待完全乾燥後，再使用本產品。

將插頭自插座上移除。

移除香氛膠囊蠟。

請使用由溫水浸濕
的軟布與中性清潔
劑擦拭加熱槽，直
到乾淨。加熱槽乾
燥後，將香氛膠囊
蠟放回加熱槽內並
蓋緊上蓋，清潔保
養步驟方算完成。

關閉電源開關。

蓋下上蓋，將上蓋
與主體平穩蓋合。
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使用注意事項

• 使用本產品前，請仔細閱讀本說明書，安全正確地使用。
• 使用本產品請小心，避免碰撞及摔落。
• 如果您有任何身體上特殊的狀況，例如懷孕、肺衰竭、癌症或癲癇等症狀，使用前建議諮

詢您的醫師。

香氛膠囊蠟使用注意事項

• 使用時，請勿撕開或破壞透明透氣膜，避免加熱中的蠟液流出。
• 使用中請勿用手碰觸香氛膠囊蠟，以免燙手。
• 請遠離幼童及寵物，避免誤食。
• 香氛膠囊蠟非食品，請勿食用。
• 使用期間，感覺不舒服或身體不適時，請立即停止使用，並打開窗戶使空氣流通。
• 香氛膠囊蠟鋁箔碗底部如有變形，容易導致加熱效果不佳，香味無法擴散；請立即更換新

品，以確保擴香效果正常。

安全注意事項：

為了保障使用安全，請務必遵守以下事項：
• 本使用說明書的注意事項，是為了讓使用者能安全正確的使用本產品，防止對使用者或他

人造成危害及財產損失。
• 警告事項均為有關安全方面的重要內容，請務必遵守。

• 萬一出現冒煙、異味、雜音等異常現象時，仍繼續使用的話，可能導致火災、觸電
等，請立即將電源移除，停止使用。

• 請勿擅自對本產品進行改造、修理或拆解，否則有可能造成火災、觸電、故障或受
傷。

• 本體消耗配件廢棄時，請依照各國指示廢棄。

• 當電源線或插頭破損時，或是產品不小心摔落受到撞擊時受損或破裂，不得再使用
，否則有可能造成觸電、短路等問題。

• 請勿用濕手操作本產品，或讓水等其他液體沾附、濺灑到上面，否則有可能造成觸
電受傷。

• 加熱槽在沒有香氛膠囊蠟的情況下，請勿將電源接通，否則有可能導致產品故障。

• 使用過程中，勿將手指與異物放到加熱槽內，否則有可能造成受傷或產品故障。

• 請勿讓幼童獨自使用，要放在幼童觸及不到的地方，否則有可能造成觸電、受傷。
兒童應當受到監督以確保安全。

• 請勿將本產品放置在以下地方，否則有可能引起火災、觸電、受傷、故障：
 - 陽光直射或高溫的環境，並遠離火源。
 - 高壓物及易燃物周圍。

• 請勿將電源線過度彎折、加熱或上方放置重物，否則有可能引起火災或故障。

• 請依產品規格使用正確電壓。

• 產品在長期不使用時，一定要關閉電源，拔下插頭，取出加熱槽內的香氛膠囊蠟，
否則有可能造成故障。

• 在清潔保養之前，電器必須遠離電源。

• 電源移除後，請在香氛蠟液完全冷卻凝固的狀態下，才可取出香氛膠囊蠟及進行清
潔保養。

• 萬一不小心將香氛蠟液滴到機器或地板等物體上，請立即用布擦拭乾淨；如不做處
理，有可能導致外觀部分褪色。
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產品規格

• 擴香效果會因空間通風度、溫濕度及空間大小而有所變化 。

型號：     Dome ( Light )
產品序號：               141501017 氣質白 / 141501022 沉穩黑
                                  141501027 優雅灰 / 141501032 浪漫粉
建議使用空間：     15 ~ 35 平方公尺
電源輸入：     AC 110 V , 60 Hz , 7 W
產品尺寸：     直徑 12.8 x 高 10.4 公分
產品重量：     581.5 g ± 5 %
運作模式：     連續模式
配件：     保證卡
設計師：     周承諺
設計監製 :                 Carsten Jörgensen
設計：     台灣
中國製造

型號：    Oval ( Light )
產品序號：               141501037 氣質白 / 141501042 沉穩黑
                                  141501047 優雅灰 / 141501052 浪漫粉
建議使用空間：     15 ~ 35 平方公尺
電源輸入：     AC 110 V , 60 Hz , 7 W
產品尺寸：     直徑 12.3 x 高 11.8 公分
產品重量：     644.5 g ± 5 %
運作模式：     連續模式
配件：     保證卡
設計師：     周承諺
設計監製 :                 Carsten Jörgensen
設計：     台灣
中國製造

香氛膠囊機  —  圓頂 ( 情境燈款 )

香氛膠囊機  —  弧線 ( 情境燈款 ) 

障礙排除

疑似故障時，請在委託維修前確認以下事項：

機器無法運作

• 電源插頭未確實插在插座上
 → 請確認電源插頭是否正確安插在插座上。

• 主體開關未正確開啟
 → 請確認主體開關是否正確開啟。

香味散發效果不佳 

• 香氛膠囊蠟香味變淡，或透氣膜有破損
 → 請更換新的香氛膠囊蠟。

• 加熱槽過於髒汙
 → 請依照本說明書的清潔保養規範進行保養。

其它障礙排除請上 www.serenehouse.com 的 Support 專區或請與經銷商聯繫，請勿動
手拆解或維修產品。 多國專利商品
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Please read this manual 
carefully before using 
the product. 
After reading this 
manual, please keep it 
in a readily accessible 
place.

IMPORTANT SAFETY INSTRUCTIONS
INSTRUCTION PERTAINING TO A RISK OF FIRE, 
ELECTRIC SHOCK OR INJURY TO PERSONS
 
       WARNING
When using electric products, basic precautions should always be followed, including 
the following:
Ａ. Read all instructions before using the product.
Ｂ. Do not put fingers or hands into the product.
Ｃ. To reduce risk of injury, close supervision is necessary when used near children.
Ｄ. Do not use the appliance when the power cord was damaged.
Ｅ. Failure to follow instructions could result in a fire hazard. The appliance is only to be 
      used with the Serene Pod®. The use of other substances may 
      give rise to a toxic or fire risk. Do not immerse this appliance in water. This appliance 
      is for household use only.
Ｆ. This Scent Diffuser has a polarized plug (one blade is wider than the other) as a safety 
      feature. This plug will fit into a polarized outlet only one way. If the plug does not fit 
      fully into the outlet, reverse the plug. If it still does not fit, contact a qualified 
      electrician. Do not attempt to defeat this safety feature.
Ｇ. A short power-supply cord is to be provided to reduce risks resulting from becoming 
      entangled in or tripping over a longer cord.
Ｈ. Extension cords are available and may be used if care is exercised in their use.
Ｉ. If an extension cord is used, the marked electrical rating of the extension cord should 
      be at least as great as the electrical rating of the appliance, if the appliance is of the 
      grounded type, the extension cord should be grounding -type 3-wire cord. The longer 
      cord should be arranged so that it will not drape over the counter top or table top 
      where it can be pulled on by children or tripped over unintentionally.
Ｊ. When power-supply cord is damaged, only the personnel from the manufacturer or 
      servce centers or a qualified technicain can replace it to avoid danger.

FOR ADULT USE ONLY. THIS IS NOT A TOY AND IS NOT INTENDED 
FOR USE BY CHILDREN. KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.
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Product & Accessories
• Serene Pod® is required to be used with this product. Serene Pod® is sold separately. 

Main unit

Serene Pod®

Power
indicator light

Heating plate

Scented wax
Aluminum 
foil cup

Top cover

Micro 
perforated film 

Color 
sealed film

Power switch

Dome

A round and grounded geometric form inspired by 
a dome-like auditorium. Dome delivers full warmth 
when the Serene Pod® scent melts and diffuses 
from within it and slowly into your space.

Oval

Curves in architectural design need meticulous 
calculation, same goes to the elliptical form of 
Oval when designed. Let its curves blend into your 
room and fill your environment with scents.

Serene Pod® Scent Diffuser
• This instruction is suitable for both Dome and Oval.
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Operating Instructions
• Please remove all packaging before use.

1 3

4

5

2
3

2

1

Cleaning & Maintenance
• Always disconnect the product from its power source prior to cleaning & 
   maintenance. 
• Never soak or wash this product directly as it may cause mechanical malfunction 
   or danger.
• Never use acidic cleansing agents as it may cause malfunction to the product.
• Please perform cleaning & maintenance at least once a week; failing to do so 
   may cause the product to malfunction. Please maintain it on a regular basis.

Place Serene Pod® onto the 
heating plate.

Peel away the color 
film seal only on the 
Serene Pod®. Do not 
remove the 
transparent micro 
perforated film on 
the inner layer.

Caution:
1. Only Serene Pod® from SERENE HOUSE can be used with this product; do not heat liquids or 
    other objects in the heating plate.
2. Serene Pod® can be heated repeatedly. If the scent fades or the diffusing performance drops, 
    please consider replacing the Serene Pod®. The Serene Pod® is a consumable item; please 
    contact your local distributor for purchase.
3. Do not move or touch when this product is in use. Allow the wax inside Serene Pod® to cool  
    thoroughly into a solid form before handling the device or Serene Pod®. 
4. Unplug from power source when not in use.
5. Always place this wax warmer on a firm, flat and level surface. 

Place the top cover 
back onto the main 
unit.

Remove 
Serene Pod®.

Turn on the power 
switch.

unplug from power source.

Turn off the power switch.

Plug into power 
source.

4 Please use a damp 
cloth moistened with 
warm water and 
neutral cleaning 
agents to clean the 
heating plate until it is 
clean. Place the 
Serene Pod® back onto 
the heating plate and 
Place back the top 
cover. This completes 
the cleaning and 
maintenance process.
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Precautions for Use
• Please read all instructions before using the product. Use it safely and correctly.
• Be sure to handle this product with care to avoid impacts or drops. 
• If you have any special physical conditions, such as pregnancy, lung failure, 
   cancer, epilepsy, or other illnesses, please consult your doctor before use.

Safety Precautions
Make sure to follow the instructions below to ensure safe usage:
• The precautions listed in this manual are to ensure safe and proper use of this 
   product by the user, and to avoid any danger or loss that might occur to the user 
   or others.
• ”WARNING” contains important safety instructions. Be sure to follow these 
   instructions.

• Please use the proper voltage as required by the product. 
• When this product is not used for long periods of time, make sure to unplug it from 
   the power source and remove Serene Pod® from the heating plate; failure to do 
   so may result in electric shocks or malfunction.
• The product must be disconnected from the power source prior to cleaning and 
   maintenance. 
• Once all power sources are disconnected, allow Serene Pod® to cool thoroughly 
   into a solid form before handling, cleaning and maintenance.
• If the liquid wax accidently dripped onto objects such as the device or the floor, 
   wipe clean with a damp cloth immediately to avoid discoloration of the exterior 
   of the product or the furniture.

• When the product is at the end of its life, we recommend disposal at a collection 
   point for the recycling of electrical and electronic equipment, rather than with 
   household waste. The symbols on the product, instruction manual and packaging 
   allow for proper sorting and disposal.

• Stop using the product immediately and unplug the AC adapter once smoke, 
   smell, unusual sounds or other anomalies occur.

• Do not modify, fix, or dismantle this product, as fire, electric shock, damage or 
   injuries may occur.

Precautions for Use of Serene Pod®

• Do not remove or damage the transparent micro perforated film of the 
   Serene Pod® in order to avoid spillage of melted scented wax. 
• Please do not touch Serene Pod® when it is being heated to avoid accidental burns.
• Please keep children and pets away from Serene Pod® to prevent accidental   
   ingestion.
• Serene Pod® is not edible; please do not eat it.
• Stop using the product and open the windows for ventilation if you start to feel 
   uncomfortable.
• Replace with a new Serene Pod® to ensure best scent ability if the aluminum foil 
   cup of Serene Pod® is deformed in any way ( including the bottom ).

• Do not use the product when cord or plug is damaged or the product has been 
   accidently hit, dropped, broken or damaged in any way as such actions may 
   cause problems such as electrical shocks or short circuiting.
• Do not operate this product with wet hands, or allow water or other liquids to drip 
   or spill onto the product as these may cause electric shock or injuries.
• Do not power on the device when there is no Serene Pod® in the heating plate, 
   doing so may cause the product to malfunction.
• Do not put your finger or any other objects into the heating plate while the 
   product is in use, doing so may cause personal injuries or product malfunction.
• This product is not a toy. Do not let children use this product. Keep out of reach of 
   children as electric shock and injury may occur. Children should be supervised to 
   ensure that they do not play with the product.
• To avoid fire, electric shock, personal injuries or product damage, do not place 
   the product in the areas listed below :
   - Under direct sunlight or high temperature environments, and keep away from 
     fire sources
   - Places with high pressures or around combustible objects.
• Do not bend, heat, or place heavy objects on the power cord as fire or m 
   alfunction may occur.
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Dome  ( Light )

Specifications
• Fragrance results may vary depending on ventilation, temperature, humidity, and 
   the size of space.

Model code:                  141501017 White / 141501022 Black 
                                            141501027 Gray  /  141501032 Pink
Suggested room size:      15 ~ 35 m² 
Power input:                      AC 110 V , 60 Hz , 7 W
Product size:                  Ø 12.8 cm x 10.4 cm H (Ø 5.0 in x 4.1 in H)
Main unit weight:     581.5 g ± 5 % ( 20.5 oz )
Operation mode:     Continuous mode
Accessories included:      Warranty card
Designer:                  Cheng-Yen Chou
Design supervised by:       Carsten Jörgensen
Design:                                Taiwan 
Made in China

Oval  ( Light )
Model code:                  141501037 White / 141501042 Black 
                                            141501047 Gray  /  141501052 Pink
Suggested room size:      15 ~ 35 m² 
Power input:                      AC 110 V , 60 Hz , 7 W
Product size:                  Ø 12.3 cm x 11.8 cm H (Ø 4.8 in x 4.6 in H)
Main unit weight:     644.5 g ± 5 % ( 22.7 oz )
Operation mode:     Continuous mode
Accessories included:      Warranty card
Designer:                  Cheng-Yen Chou
Design supervised by:       Carsten Jörgensen
Design:                                Taiwan 
Made in China

Troubleshooting
When the product is suspected of malfunctioning, please confirm the following items 
before sending it in for maintenance :

Machine does not operate

• Plug is not properly inserted into the power source
   → Please make sure that plug is properly inserted into the power source.

• The power switch is not properly switched on
   → Please check and make sure the power switch is properly switched on.

Poor Fragrance Emission 

• The scent fades or the transparent micro perforated film is damaged
   → Please replace the Serene Pod® with a new one.

• The heating plate is dirty
   → Perform maintenance according to the Cleaning & Maintenance section of this 
       manual.

Do not attempt to dismantle or repair the product by yourself. If the unit still does
not operate satisfactorily, please visit our website www.serenehouse.com, and
click link "Support", or contact our customer service.

Patented Product


